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 الاكاديميةالشهادات  -1

  1111-1115بكالوريوس طب و جراحة الفم والاسنان/ كلية طب الاسنان / جامعة بغداد 

  1211-1211دير جيد جداً. جامعة بغداد / كلية طب لاسنان بتق امراض الفم والوجه والفكينفي  ماجستير. 
 

 : الوظائف  -1
  بغدادالمركز التخصصي لطب الاسنان / الكاظمية // 1111 -1117طبيب اسنان دوري 

  1221-1222دائرة صحة ذي قار طبيب اسنان تدرج 

  1211-1221دائرة صحة المثنى طبيب اسنان ممارس في 

  الان لغايةو 1214عضو الهيئة التدريسية في كلية طب الاسنان جامعة المثنى 
 

 كتب الشكر  -4

  1211من رئيس مجلس الوزراء كتاب شكر وتقدير 

  12/1/1211التعليم العالي والبحث العلمي  من وزيركتاب شكر وتقدير. 

  12/1211/ 15العلمي بحث والمن وزارة التعليم العالي كتاب شكر وتقدير 

 1211العلمي /دائرة التعليم الجامعي / قسم الاستحداث  كتاب شكر وتقدير من وزارة التعليم العالي والبحث  

 1211تقدير من رئيس جامعة المثنى كتاب شكر و 

  4/1/1212كتاب شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى 

  11/7/1212كتاب شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى 

 1211شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى  كتاب 
 

 



 البحوث -5

 Herpetic Oncogenic Virus Co-infections impinge cell cycle regulatory Gene Expressions in oral cavity 

malignancies. 

 Binding of enteropathogenic Escherichia coli (EPEC) strains to glycolipid receptors isolated from 

human tissues. 

 The prevalence of HCV infections in various groups Of children and adults in central cities of Iraq. 

 Prevalence of oral lesions in AlMuthannagovernorate, Iraq : (Clinicopathological study). 

 Tracing Some Salivary Immune Elements in Iraqi SARS-2 Patients. 
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5- Researches 
  

 Herpetic Oncogenic Virus Co-infections impinge cell cycle regulatory Gene Expressions in oral cavity 

malignancies. 

 Binding of enteropathogenic Escherichia coli (EPEC) strains to glycolipid receptors isolated from 

human tissues. 

 The prevalence of HCV infections in various groups Of children and adults in central cities of Iraq. 

 Prevalence of oral lesions in AlMuthannagovernorate, Iraq : (Clinicopathological study). 

 Tracing Some Salivary Immune Elements in Iraqi SARS-2 Patients. 

 

 


